
 
 

 
 
 

 
Aan  College van B en W te Zwolle 

Van  Fractie SP, Gert van Maurik 

Onderwerp Wet Maatschappelijke Ondersteuning  

Datum  18 december 2008 

 

Geacht college, 

 

In het kader van artikel 45 van het reglement van orde voor de gemeenteraad, wil ik namens 
de SP vragen stellen over de problemen bij de hulp in de huishouding. 

 

Inleiding 

In de Stentor van donderdag 18 december 2008 viel te lezen dat er problemen zijn ontstaan bij 
de hulp in de huishouding vallend onder de Wet Maatschappelijke Ondersteuning (WMO). 

Op tijd hulp bieden blijkt een groot probleem te zijn. In het verleden heeft de SP hiervoor al 
gewaarschuwd. Juist door de intrede van marktwerking in de thuiszorg proberen 
zorginstellingen zo goedkoop mogelijk de zorg aan te bieden. Dit gaat ten koste van de 
arbeidsvoorwaarden voor het personeel. En hierdoor krijgt het personeel minder vertrouwen 
in de eigen werkgever. Dit leidt tot een verslechtering voor de medewerkers en nu dus ook 
voor de cliënten. 

De SP heeft altijd al gezegd dat zorg vermarkten slecht is. Daarnaast zijn tarieven die vanuit 
de overheid worden verstrekt veel te laag. De maatregelen die wethouder Dannenberg 
aankondigt in het artikel zijn dan ook geen structurele maatregelen. Hij blijft het probleem bij 
de zorg organisaties leggen terwijl de overheid toch een zorgtaak heeft. Een dagje poetsen 
door wethouders is een leuke gedachte maar lost niets op. In onze ogen is dit een publieke 
stunt die de aandacht weg haalt bij de uiteindelijke verantwoordelijke en de daadwerkelijke 
problemen in de thuiszorg.  

 

Meer structurele oplossingen lijken voor de hand te liggen. De SP denkt dan aan verhoging 
van de tarieven, waardoor werkgevers een redelijke vergoeding en secundaire 
arbeidsovereenkomsten kunnen bieden aan hun medewerkers. Dat geeft ook meer vertrouwen 
voor de toekomst.  

De SP verwacht ook een actievere rol van de gemeente in de zin van werven van personeel, 
zeker als het gaat om maatschappelijk verantwoord werken vanuit het bestand 
werkzoekenden. 

Dit brengt ons bij de volgende vragen: 



 
 

1. Is het college het met ons eens dat nu blijkt dat vermarkten van de zorg een slechte 
ontwikkeling is zeker als het gaat om de Wet Maatschappelijk Ondersteuning? Zo ja, 
welke maatregelen gaat u nemen? Zo nee, waarom niet? 

2. Is het college bereidt meer structurele maatregelen te nemen in de zin van een 
tariefsverhoging? Zo ja, op welke termijn valt een tariefsverhoging te verwachten? Zo 
nee, waarom niet? 

3. Is het college bereidt om de personele problemen op te lossen door ook vanuit het 
bestand werkzoekenden mogelijke werknemers te zoeken? 

4. Welke consequenties heeft het niet op tijd leveren van de hulp bij het huishouden? 
Hoeveel mensen krijgen niet de zorg, waarvoor zij wel zijn geïndiceerd in Zwolle? 

5. Welke acties gaat u ondernemen met de tien zorginstellingen in Zwolle om ervoor te 
zorgen naast een dagje zelf schoonmaken en een ‘week van de hulp bij het 
huishouden’? 

Met vriendelijke groet, 
 
Namens de SP-fractie; 
Gert van Maurik 


